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Motie ‘Reductie plastic bij evenementen’     

   
 

Meppel, 27 juni 2019 

 

Raadsvoorstel: Perspectiefnota 2020-2023 

 

 
De raad van de gemeente Meppel in vergadering bijeen op 27 en 28 juni 2019 

 

Constaterende dat: 

a) Meppel, evenementenstad bij uitstek is. Dat zijn we niet alleen voor inwoners, 

maar ook voor de regio. We zijn gastvrij, het is hier gezellig en de evenementen 

zijn onderdeel van ons ‘Diep Geluk’. We zijn náást evenementenstad ook een 

duurzame stad, waar we zuinig zijn op natuurlijke grondstoffen en waar we ons 

inzetten voor circulair denken. 

b) Bij Meppeler evenementen het gebruik van -single use plastics- de norm is. 

c) Overleg met lokale ondernemers niet geleid heeft tot beperking van dit gebruik.  

d) Het gebruik van deze plastics zeer schadelijk is en om urgente aanpak vraagt.  

 

Overwegende dat: 

a) Dit college ‘zuinig is op natuurlijke grondstoffen en circulair denken wil 

stimuleren’. 

b) Eventdesk Meppel kan aanjagen en adviseren bij de reductie van het gebruik van 

single use plastics. 

 

Spreekt uit:  

1. Dat het belangrijk is dat het gebruik van single-use plastics bij evenementen 

wordt teruggedrongen.  

 

Roept het college op:  

1. Om voor de Begroting 2020 met een plan te komen waarin het gebruik van 

single-use-plastics bij evenementen wordt teruggedrongen en hieraan concrete 

ambities aan te verbinden.  

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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